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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, on-

line pe platforma ZOOM, din data de 31 ianuarie 2024, ora 11,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 31 

ianuarie 2024, ora 11,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) precum 

și art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna nr. 24/25 

ianuarie 2024, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 1397/25 ianuarie 2024. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în publicația 

„Observatorul de Covasna” și ziarul„Háromszék”. 

 

Îl rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să facă 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenți 27 de consilieri județeni din cei 30 în funcţie, 

lipsesc domnii consilieri Ambrus József, Cseh Csaba și Jakab István-Barna, respectiv 

este prezent și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 28 de 

persoane cu drept de vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc. 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi toți cei 27 de consilieri judeţeni 

în funcţie și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 28 de persoane 

cu drept de vot, drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean 

Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dl. Pap Endre – reprezentant, Centrul Județean pentru Protecția Naturii și 

Salvamont; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  
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Înainte de a vă prezenta proiectul ordinii de zi, în condițiile art. 135 alin. (8) 

din Codul administrative, vă rog să fiți de acord cu suplimentarea proiectului ordinii 

de zi cu încă un proiect de hotărâre, deoarece aceasta reprezintă o problemă urgentă 

care trebuie soluționată și anume:  

 

Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 7/2024 cu privire la repartizarea pe unităţi administrativ-

teritoriale a sumei de 20% din cota de 14% din impozitul pe venit pentru echilibrarea 

bugetelor locale și a cotei de 20% din sumele defalcate din taxa pe valoarea adăugată 

pentru echilibrarea bugetelor locale estimate pentru anii 2025-2027, respectiv 

repartizarea sumei defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru drumurile judeţene 

şi comunale pe anul 2024 și estimările pe anii 2025-2027. 

Având în vedere că s-au comis greșeli de dactilografiere în anexa nr. 1 la hotărâre 

adoptată de noi în ședința anterioară nr. 7/2024, respectiv motivul urgenței adoptării 

acestui proiect de hotărâre, constituie faptul că potrivit prevederilor art. 39, alin(6) din 

Legea nr. 273/2006, autoritățile deliberative vor aproba bugetele prevăzute la art. (1) 

alin. (2) din lege în termen de maximum 45 de zile de la data publicării legii bugetului 

de stat în Monitorul Oficial al României, partea I, data limita 11 februarie 2024, vă rog să 

fiți de acord cu suplimentarea proiectului ordinii de zi cu proiectul de hotărâre întocmit 

în acest sens. 

 

Subliniez că Proiectul de hotărâre a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

 

Supun aprobării plenului propunerea de mai înainte. 

(Suplimentarea ordinii de zi de zi se aprobă cu majoritate simplă. ) 

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra?  

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 28 de voturi s-a aprobat propunerea domnului președinte. 

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Proiect de hotărâre privind stabilirea valorii unitare lei/kilometru aferentă sumei 

forfetare pentru elevii care nu sunt școlarizați în satul, comuna, orașul sau 

municipiul de domiciliu și nu beneficiază de existența serviciilor de transport 

public, transport de tip curse școlare, organizate în condițiile prevăzute la art. 83 

alin. (11) din Legea nr. 198/2023, cu modificările și completările ulterioare, și nici 

de transport cu mijloacele de transport aparținând unităților de învățământ sau 

consiliilor locale;  

2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației cadastrale privind alipirea 

imobilelor înscrise în CF nr. 39293 Sfântu Gheorghe și CF nr. 40708 Sfântu 

Gheorghe; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de analiză și acoperire a riscurilor 

al județului Covasna; 
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4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Raportului anual cu privire la 

stadiul realizării măsurilor aferente anului 2023 cuprinse în Planul de menținere 

a calității aerului în județul Covasna 2020-2025; 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 7/2024 cu privire la repartizarea pe unităţi administrativ-

teritoriale a sumei de 20% din cota de 14% din impozitul pe venit pentru 

echilibrarea bugetelor locale și a cotei de 20% din sumele defalcate din taxa pe 

valoarea adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale estimate pentru anii 2025-

2027, respectiv repartizarea sumei defalcate din taxa pe valoarea adăugată 

pentru drumurile judeţene şi comunale pe anul 2024 și estimările pe anii 2025-

2027. 

6. Raportul de activitate a unor consilieri județeni pe anul 2023; 

7. Diverse 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, toate proiectele de hotărâri 

au fost avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva?  

Cu 28 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 3 și 4 este necesar 

votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 2 și 5 este necesar 

votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

stabilirea valorii unitare lei/kilometru aferentă sumei forfetare pentru elevii care nu sunt 

școlarizați în satul, comuna, orașul sau municipiul de domiciliu și nu beneficiază de 

existența serviciilor de transport public, transport de tip curse școlare, organizate în 

condițiile prevăzute la art. 83 alin. (11) din Legea nr. 198/2023, cu modificările și 

completările ulterioare, și nici de transport cu mijloacele de transport aparținând 

unităților de învățământ sau consiliilor locale; 
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Este un proiect foarte important și avem un termen de adoptare până la 1 

februarie 2024, deci astăzi trebuie să-l adoptăm pentru că Hotărârea Guvern nr. 

810/2023 ne dă în sarcină acest lucru și anume: „Până la data de 1 februarie 2024, pentru 

perioada rămasă din anul şcolar 2023-2024, consiliile judeţene adoptă hotărâri prin care 

stabilesc valoarea unitară lei/kilometru aferentă sumei forfetare, cu avizul conform al 

ANRSC.” 

Având în vedere că sunt 31 de trasee adoptate și incluse în transportul public 

județean, dar sunt și trasee care nu fac parte din transportul public județean trebuie să 

adoptăm o sumă forfetară și pentru elevii care fac naveta pe acele trasee. 

Metoda colegilor noștri a fost în felul următor: au ales toate cele 31 de trasee și 

din aceste trasee au făcut o valoare unitară medie lei/km din care a reieșit 0,35 de lei, iar 

în anexa nr. 2 la hotărâre am înmulțit km cu acești 0,35 de lei din care a reieșit suma 

forfetară care vor primi elevii de la Inspectoratul Școlar.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva?  

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

aprobarea documentației cadastrale privind alipirea imobilelor înscrise în CF nr. 39293 

Sfântu Gheorghe și CF nr. 40708 Sfântu Gheorghe; 

 

Este vorba despre alipirea a două terenuri din incinta Spitalul Județean de 

Urgență „Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva?  

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Planului de analiză și acoperire a riscurilor al județului Covasna; 
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Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi 

completări, probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva?  

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

aprobarea Raportului anual cu privire la stadiul realizării măsurilor aferente anului 

2023 cuprinse în Planul de menținere a calității aerului în județul Covasna 2020-2025;  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva?  

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 7/2024 cu privire 

la repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a sumei de 20% din cota de 14% din 

impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor locale și a cotei de 20% din sumele 

defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale estimate 

pentru anii 2025-2027, respectiv repartizarea sumei defalcate din taxa pe valoarea 

adăugată pentru drumurile judeţene şi comunale pe anul 2024 și estimările pe anii 2025-

2027. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva?  

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 
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La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Raportul de activitate a unor 

consilieri județeni pe anul 2023; 

 

Rog pe consilierii Floroian Stelian-Olimpiu, Henning Laszlo-Ianos, Oláh 

István și Szőcs László să prezinte materialul. 

 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialele prezentate. 

Nu sunt. 

Consiliul ia act de Rapoartele de activitate ale consilierilor județeni. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

Vă consult dacă aveți probleme de discutat în cadrul punctului Diverse? 

Nu sunt. 

 

Cel mai probabil următoarea ședință va avea loc în data de 15 februarie 2024, 

orele 12,00 cu prezența fizică ale consilierilor județeni, unde cel mai important punct va 

fi adoptarea bugetului județului pe anul 2024. 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt. 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință, pentru operativitate și pentru 

voturile dumneavoastră. 

Ne întâlnim pe 15 februarie 2024.!  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 

  

 


